
Zápis z ekotýmu dne 6. 12. 2017/10 

Přítomni: Glogarová, Janša, Moudrý, Bařinková, Bajer, Musilová, 

Němec, Sosík 

 

Program: 1. Diskuse – co se nám povedlo, co si přejeme do dalšího roku. 

                  2. Kritické připomínky ekotýmu z 5. A – děti hrozně mrzí, ža 2. stupeň 

nemá v koších pořádek, budou klidně třídit na chodbách i nadále, nevěří, že se 

to zlepší. 

                   3. Většina členů by také ráda, aby se v novém roce opravila školní 

budova, byly šatní skříňky a děti neplýtvaly potravinami ve školní jídelně. 

                    4. Přítomným dětem se nelíbí, že někdo na ekotým nechodí 

pravidelně a pak kritizuje. 

                    5. Promýšleli jsme, co s tím- co ovlivníme. 

Úkol – něco vymyslíme. 

Řešení – až v novém roce. 

 

Zapsala: Jalůvková  

 


